

PRAYERS

Mr. Jamieson, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Copies of Notes between the U.S.S.R. and Canada regarding the search and recovery of component parts of the Soviet Cosmos 954 satellite. (English and French).—Sessional Paper No. 303-6/142B.

The House resumed debate on the motion of Mr. Lang, seconded by Mr. Jamieson,—That Bill C-17, An Act to amend the Canadian National Railways Capital Revision Act and the Railway Act and to amend and repeal certain other statutes in consequence thereof, be now read a second time and referred to the Standing Committee on Transport and Communications.

After further debate, at 4.00 o'clock p.m., Mr. Speaker interrupted the proceedings pursuant to Order made Thursday, March 2, 1978, and the question being put on the motion, it was agreed to.

Accordingly, the Bill was read the second time and referred to the Standing Committee on Transport and Communications.

Pursuant to Order made Thursday, March 2, 1978, the Order being read for the second reading and reference to the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs of Bill C-7, An Act to amend the Corporations and Labour Unions Returns Act;

Mr. Lang for Mr. Horner, seconded by Mr. Cullen, moved,—That the Bill be now read a second time and referred to the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs.

And the question being put on the motion, it was agreed to.

Accordingly, the Bill was read the second time and referred to the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs.

[At 4.00 o'clock p.m., Private Members' Business was called pursuant to Standing Order 15 (4)]

By unanimous consent, the Order being read for the consideration of the report stage of Bill S-5, An Act to provide an exception from the public general law relating to marriage in the case of James Richard Borden and Judy Ann Borden, as reported (without amendment) from the Standing Committee on Miscellaneous Private Bills and Standing Orders;

On motion of Mr. Knowles (Winnipeg North Centre), for Mr. Benjamin, seconded by Mr. Nystrom, the Bill was concurred in at the report stage, read the third time and passed.

By unanimous consent, the Order being read for the consideration of the report stage of Bill S-6, An Act to provide an exception from the public general law relating to marriage in the case of François Eugène Arthur Waddell and Marie Anne Marguerite Benoit, as reported (without amendment) from the

PRIÈRE

M. Jamieson, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau de la Chambre,—Copie de notes entre l'Union des républiques socialistes soviétiques et le Canada concernant l'écrasement en territoire canadien de composants du satellite soviétique Cosmos 954. (Textes français et anglais). (Document parlementaire n° 303-6/142B).

La Chambre reprend le débat sur la motion de M. Lang, appuyé par M. Jamieson,—Que le Bill C-17, Loi modifiant la Loi sur la revision du capital des chemins de fer nationaux du Canada et la Loi sur les chemins de fer et modifiant ou abrogeant en conséquence certaines autres lois, soit maintenant lu une deuxième fois et déferé au Comité permanent des transports et des communications.

Après plus ample débat, à quatre heures de l'après-midi, M. l'Orateur interrompt les délibérations, conformément aux dispositions de l'ordre du jeudi 2 mars 1978, et cette motion, mise aux voix, est agréée.

En conséquence, ce bill est lu une deuxième fois et déferé au Comité permanent des transports et des communications.

Conformément aux dispositions de l'ordre du jeudi 2 mars 1978, il est donné lecture de l'ordre portant deuxième lecture et renvoi au Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques du Bill C-7, Loi modifiant la Loi sur les déclarations des corporations et des syndicats ouvriers.

M. Lang, au nom de M. Horner, appuyé par M. Cullen, propose,—Que ce bill soit maintenant lu une deuxième fois et déferé au Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques.

Cette motion, mise aux voix, est agréée.

En conséquence, ce bill est lu une deuxième fois et déferé au Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques.

(A quatre heures de l'après-midi, appel des affaires émanant des députés, suivant les dispositions du paragraphe (4) de l'article 15 du Règlement)

Du consentement unanime, il est donné lecture de l'ordre relatif à l'étape du rapport du Bill S-5, Loi prévoyant une exception au droit public général en matière de mariage dans le cas de James Richard Borden et Judy Ann Borden, rapporté sans amendement par le Comité permanent des bills privés en général et du Règlement.

Sur motion de M. Knowles (Winnipeg-Nord-Centre), au nom de M. Benjamin, appuyé par M. Nystrom, ce bill est agréé à l'étape du rapport, lu une troisième fois et adopté.

Du consentement unanime, il est donné lecture de l'ordre relatif à l'étape du rapport du Bill S-6, Loi prévoyant une exception au droit public général en matière de mariage dans le cas de François Eugène Arthur Waddell et Marie Anne